
Protokół Nr 39/10
z posiedzenia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska

i Porządku Publicznego.
w dniu 3 lutego 2010 roku

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 13.00, zakończono o 14.40
Przewodniczył: Tomasz Grynczel- Przewodniczący Komisji
Protokółowała Joanna Korzeniewska - referent w Wydziale Ewidencji i Organizacji

Obecni:
Członkowie Komisji - zgodnie z listą obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań kierunków

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Sokółka.
4. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany Studium uwarunkowań i

kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Sokółka.
5. Projekt uchwały w sprawie cen urzędowych za przewóz osób środkami miejskiej

komunikacji zbiorowej w Sokółce.
6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej powołania Komisji

Inwentaryzacyjnej.
7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie przez Burmistrza Sokółki

bonifikaty od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych wraz z pomieszczeniami
przynależnymi i udziałem w nieruchomości wspólnej.

8. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Sokółce na 2010
rok.

9. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej w
Sokółce na rok 2010.

10. Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w Sokółce oraz komisji stałych Rady Miejskiej
w Sokółce za 2010 rok.

11. Wolne wnioski.

Ad. 1
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
Komisja 4 głosami "za" przyjęła porządek obrad.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja 3 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęła protokół z poprzedniego
posiedzenia.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego miasta i gminy Sokółka przedstawił Burmistrz Stanisław Małachwiej



wyjaśniając radnym, że Studium należałoby przyjąć w takiej formie jak jest przedstawiony,
aby nie blokować pozostałych terenów gminy a w kolejnej uchwale przystąpić do zmiany
tego studium w zakresie najbardziej kontrowersyjnym.
Radny Ł.Moździerski zapytał dlaczego radni zostali wprowadzeni w błąd bo na sesji
pytaliśmy Radcy Prawnej czy powinniśmy głosować uwagi. Dodał że wyrok jasno mówi że
procedura nie została zachowana.
U.Wróblewska wyjaśniła, ze procedura byłą zachowana, studium zostało wyłożone na 30 dni,
była informacja w prasie o możliwości zapoznania się.
Radny A.Cydzik- powiedział, że chodził on 10 razy zapoznawać się ze studium, podobnie jak
firma "Superbruk", teraz wyrok jasno mówi. Dodał że procedura powinna się rozpocząć od
początku. Cała gmina nie chce tego studium a rada jednoznacznie w głosowaniu odrzuciła
projekt.
Radny R.Rybiński zgłosił wniosek o zakończenie dyskusji.
Przewodniczący podda pod głosowanie wniosek.
Radni 5 głosami "za" przyj ęli wniosek.
Przewodniczący zamknął dyskusję i zaproponował przegłosowanie projektu uchwały.
Komisja 2 głosami "za" przy 2 "przeciw" i 1 "wstrzymującym się wydali pozytywną opinię
do projektu uchwały.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany Studium uwarunkowań i kierunków
zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Sokółka przedstawił Burmistrz Stanisław
Małachwiej .
Dyskusji nie było.
Komisja 2 głosami "za" przy 3 "wstrzymujących się" wydała opinie pozytywna do projektu
uchwały.

Ad.S
Projekt uchwały w sprawie cen urzędowych za przewóz osób środkami miejskiej komunikacji
zbiorowej w Sokółce przedstawił Pan Prezes Kazimierz Sołowiej .
Radny Ł.Moździerski poparł wniosek Prezesa Sołowieja ze względu na to że jest to
przedsiębiorca lokalny, płaci podatki lokalne i zatrudnia naszych mieszkańców.
Komisja 4 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" wydała opinię pozytywną do projektu
uchwały.

Ad.6
Projekt uchwały w spraWIe zmIany uchwały dotyczącej powołania Komisji
Inwentaryzacyjnej.
Komisja postanowiła nie opiniować tego projektu uchwały ze względu na brak chętnych do
pracy w Komisji.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie przez Burmistrza Sokółki
bonifikaty od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych wraz z pomieszczeniami przynależnymi i
udziałem w nieruchomości wspólnej przedstawił Zastępca Burmistrza Piotr Bujwicki,
proponując bonifikatę kolejno 80%,70%,70%, i 80%.
Radny Moździerski zapytał dlaczego tu 70% a tu 80% a ile dostał Przewodniczący Rady
bonifikaty.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki odpowiedział, że każda sprawa traktowana jest indywidualnie i
ważny jest stan mieszkania i ile lat dana osoba tam zamieszkuje.



Radny Ł.Moździerski złożył wniosek o udzielenie bonifikaty wszystkim jednakowo w
wysokości 80%.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Moździerskiego.
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że nie ma na to wpływu ten wniosek bo Burmistrz
zgodnie z obecna ustawą może nie wyrazić na to zgody.

Ad.8
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Sokółce na 2010 rok.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisjajednogłośnie wydała opinie pozytywna do projektu uchwały.

Ad.9
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Sokółce
na rok 2010.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisjajednogłośnie wydała opinie pozytywna do projektu uchwały.

Ad.IO
Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w Sokółce oraz komisji stałych Rady Miejskiej w
Sokółce za 2010 rok.
Przewodniczący odczytał sprawozdanie z pracy Komisji Infrastruktury.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie sprawozdanie.
Komisja jednogłośnie wydała opinie pozytywna do sprawozdania

Ad.U
Wolne wnioski.
Radny Ł.Moździerski w wolnych wnioskach zwrócił się do Burmistrza o wykaz osób
zaproszonych na bal.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Tomasz Grynczel



Lista obecności
Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska

i Porządku Publicznego

L.p. Nazwisko i imię Funkcja Podpis

1 Grynczel Tomasz Przewodniczący ...--..
I

2 Paszko Celina Zastępca
Przewodnicz ce o

3 Rybiński Robert Członek

4 Siergiej Tadeusz Członek

5 Białobłocka Elżbieta Członek

6. Moździerski Łukasz Członek 6JfE

Spoza Komisji udział wzięli:
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